
 
ACTA ASSEMBLEA AFA 29.05.2023  

Es dona la benvinguda i l’inici a l’assemblea de l’AMPA el dilluns 29 de maig de 2023 a les 16.30h. 

Es presenta l’ordre del dia: 

- Constitució AFA 

- Nou membre consell escolar sector AFA 

- Informacions Camí Escolar Segur i climatització escoles 

- Normativa consum i venda begudes alcohòliques a l’escola 

- Valoració de l’activitat AFA i comissions curs 22-23 

- Objectius AFA curs 23-24 

- Votació preu menjador curs 23-24 

- Precs i preguntes 

1. Canvi de nom d’AMPA a AFA. 

S’explica que, d’acord amb la votació de l’anterior Assemblea, s’han realitzat els tràmits per 

realitzar el canvi de nom de l’Associació de Mares i Pares de l’Escola Joan Bruguera (AMPA Joan 

Bruguera). Al maig s’ha obtingut la resolució favorable a justícia, i ara mateix ja som AFA Joan 

Bruguera (Associació de Famílies). 

Encara falta acabar alguns tràmits (actualitzar correus electrònics, etc...), que s’aniran fent els 

propers mesos. 

2. Nova representant de l’AFA al consell escolar. 

S’informa a les famílies que hi ha hagut relleu en la representant de l’AFA al consell escolar. Fins 

el passat mes de maig la representant era la Meritxell Maset, a partir d’ara agafa el relleu la 

Mouly Molist. 

Es comenta com funciona el consell escolar, i vàries famílies mostren interès en que es defensi 

al consell escolar l’horari escolar que hi havia anteriorment: de 9:00h a 16:30h, enlloc de les 

8:50h a les 16:20h. Es demana que es faci una nova enquesta o sondeig més fiable a les famílies, 

per recollir una idea més representativa de l’horari favorable per la majoria de famílies de 

l’escola. L’AFA parlarà amb l’equip directiu, i miraran com es gestiona l’enquesta. 

3. Climatització escoles i entorn escolar segur 

Es comenta que aquest any s’han mantingut converses amb l’Ajuntament pel tema de l’entorn 

escolar segur i el soroll que tenim a l’escola. S’ha aconseguit que es treguin els New Jersey del 

carrer Bonastruc de Porta, on s’enfilaven els nens, i dificultaven la visibilitat, i que a Jaume I es 

reforci la barrera de New Jersey que ja teníem. L’Ajuntament va prometre que de manera 

immediata trauria les jardineres de Bonastruc de Porta, i que es començaria a treballar per fer 

peatonal el carrer Artillers, però encara no ho han fet. Quan s’hagi constituït el nou Ajuntament 

(post-eleccions) es tornaran a iniciar aquestes converses amb l’Ajuntament, sobretot tenint en 

compte que la sonometria a les aules és molt més elevada del permès per llei. 

Respecte la climatització de les escoles, és un tema que preocupa molt a les famílies. S’informa 

que s’han fet instàncies i s’ha enviat correus als regidors, però no s’ha obtingut resposta. Es 

proposa comprar pingüins, ventiladors, etc... Direcció ha tingut converses amb l’Ajuntament, es 

mirarà de tractar aquest tema a veure si es pot solucionar almenys de cares a l’inici del nou curs 



 
escolar. A tots els contactes que hi ha hagut amb l’Ajuntament per aquest tema es manifesta 

que no hi ha pressupost per cap millora. 

Es proposa enviar correus al regidor de manera persistent, i en cas que no s’obtingui resposta 

de l’administració, es proposa portar el tema a la Sindica de Greuges. 

Tant per l’entorn escolar segur com per la climatització de les escoles s’està en contacte amb 

totes les AFA de Girona, per tal de realitzar accions comunes.  

4. Alcohol a les festes o activitats de l’AFA 

A través del Consell escolar es va informar a l’AFA que existeix la LLEI 8/1998, de 10 de juliol, de 

segona modificació de la Llei 20/1985, del 25 de juliol, de prevenció i assistència en matèria de 

substàncies que poden generar dependències, que prohibeix el consum i la venta d’alcohol als 

recintes escolars, en horari lectiu i fora de l’horari lectiu. Per aquest motiu, d’ara endavant no hi 

haurà alcohol a les festes de l’AFA. 

5. Comissió del menjador. 

S’explica la feina que s’ha fet des de la comissió del menjador en la gestió de l’empresa que 

ofereix el servei. Es fa èmfasi amb com s’organitza l’estona de migdia, i es recorda a les famílies 

que el cost del servei del menjador és el cost del menú + monitoratge durant aquesta estona del 

migdia. 

Les famílies comenten que els nens es queixen que no sempre els deixen repetir, i s’explica que 

només no es deixa repetir quan, per exemple, l’alumne no s’acaba el primer plat però vol repetir 

de segon plat. Es considera que s’està educant als infants, i que si, per exemple, no s’acaben la 

verdura que tenen de primer, ha d’entendre que no podrà repetir de segon, per fomentar que 

es mengi de tot.  

També es comenta que determinats dies sembla que el menú queda més fluix. Des de la comissió 

comenten que el menú ha estat revisat per dues nutricionistes independents, ja que aquest any 

a part de la revisió d’ESPAIS s’ha fet la de Bo, Sa i d’aquí. Pot ser que en dies puntuals quedi 

descompensat, però no hauria de ser general. 

Es demana que s’augmenti la varietat de fruita, i es comenta que al ser de km0 (de Cal Cigarro) 

només hi ha disponible fruita de temporada, i moltes vegades en quantitats limitades. 

En general, les famílies comenten que s’ha notat una millora en el servei del menjador, tant en 

els àpats com en el monitoratge. 

6. Comissió d’extraescolars 

Es comenta que hi ha hagut força participació a l’enquesta de satisfacció. S’han revisat les 

extraescolars que sembla que no han funcionat massa bé aquest any, i que no es renovaran. 

S’està treballant en l’oferta del curs vinent per avançar l’enviament del dossier al mes de juny.  

Una família comenta que és difícil participar a les extraescolars del migdia si els alumnes no fan 

ús del servei del menjador pels horaris. Si s’ha d’apuntar al segon torn d’extraescolars, queda 

mitja hora entre la finalització de l’extraescolar i l’inici de les classes, que els nens es queden 

sense custòdia. Es comenta que si són casos puntuals  l’AFA mirarà com es pot gestionar, si cal 

pagar una assegurança per aquella mitja hora i que els nens es puguin quedar sota el 

monitoratge del menjador.  



 
7. Comissió de casals. 

S’informa a les famílies dels problemes que hi ha hagut aquest any amb el casal de natació.   

8. Comissió de festes 

Es comenten les festes que s’han fet aquest any: festa de benvinguda, festa de la 

castanyada/Halloween, Quina de nadal, calçotada de l’hort  (a millorar el mercat solidari), Festa 

de la primavera. Actualment s’està treballant amb la festa de final de curs, que es farà el proper 

divendres 16 de juny. 

Es reclama el balanç econòmic de la Quina de nadal, i quin import es va destinar a la Marató. Es 

comenta que es passarà aquesta informació. 

9. Objectius AFA 23-24 

Els principals objectius de cares al proper curs són: 

- Tornar a tenir una escola viva i col·laborativa, amb activitats d’esbarjo i lúdiques per tota 

la comunitat escolar. 

- Crear una comissió de patis. 

- Reactivar l’escola de famílies (diferents famílies participants mostren interès per moure 

aquesta comissió). 

- Afavorir als socis de l’AFA en les activitats que organitzi l’AFA, així com en els serveix que 

gestiona (excepte menjador). 

10. Votació del preu del menjador escolar 

L’AFA explica que el curs passat l’empresa espais ja va augmentar el cost del servei, però es va 

decidir no apujar el cost a les famílies i fer la valoració a finals d’any del que havia suposat a 

nivell econòmic. A dia d’avui ja es sap que no s’han cobert despeses (o ben just), i que l’empresa 

Espais ha de tornar-nos a apujar el cost del servei. 

Per aquest motiu, es proposa un nou cost del servei del menjador: es passarà del preu actual, 

que són 6.02€, al nou preu de 6.30€ (+0.28€). Amb aquest nou preu, el cost del servei del 

menjador pels alumnes fixes serà de 126€ mensuals enlloc dels 120.40€ actuals. Als alumnes 

esporàdics, l’augment del cost del servei serà dels 6.62€ actuals a 6.95€ pel curs 23-24. 

Es fa la votació a mà alçada, i s’aprova l’augment del preu del menjador per 25 SÍ, 1 NO i 1 

abstenció. 

 

Al finalitzar la reunió, diverses famílies mostren interès per sumar-se a les comissions actives. Es 

recullen les seves dades, i se’ls hi comenta que se les contactarà per afegir-les a les comissions. 

L’Acta de l’Assemblea es penjarà a la web (www.ampabruguera.cat), i es farà un correu 

informatiu amb el més destacable a les famílies. 

Sense més intervencions, la reunió es dona per finalitzada a les 18:00h.  

 

http://www.ampabruguera.cat/

